
Generalforsamling 2021

Mandag den 13. september 2021 kl. 20:00

Dagsorden

1. Valg af dirigent
2. Bestyrelsens beretning
3. Regnskab, budget samt forslag til kontingent
4. Indkomne forslag
5. Valg til bestyrelsen
6. Eventuelt

Referat

Ad 1) Henning foreslår Lars Sørup. Lars modtager valget og bemærker, at det ikke er en formel lovlig
generalforsamling, idet den skulle være afholdt i marts. Det var ikke muligt pga. corona. Desuden er den
indkaldt for sent i forhold til datoen for afholdelse. Derfor er der ikke kommet forslag ind rettidigt. Punkt 4
bortfalder derfor. Generalforsamlingen gennemføres. Rikke blev valgt til referent.

Ad 2) Der er modtaget beretninger fra Ungdoms-, Motion-, Veteran- og Fastbaneformændene.
Generalforsamlingen kvitterede for beretningerne, der offentliggøres på klubbens hjemmeside.

Ad 3) Kassereren fremlagde regnskabet med et overskud på kr. 55.000,- Regnskabet er godkendt af klubbens
revisor. Generalforsamlingen godkendte regnskabet, der offentliggøres på klubbens hjemmeside.

Bestyrelsen foreslår, at kontingentet fastholdes for alle andre end ungdomsspillere. Kontingentet for
ungdom hæves med kr. 200,- Det dækker over, at kontingent for sommerbadminton inkluderes i
hovedkontingentet. Det godkendes ved samme lejlighed, at der i sæsonen 21/22 gives en rabat på kr. 200,-

Ad 4) Udgår

Ad 5) Lars konstaterer, at kassereren ikke er på valg. Formanden er på valg og vælges direkte. Øvrige
bestyrelsesmedlemmer er på valg. Henning (formand), Lars, Rikke, Ole og Birthe modtager genvalg og blev
valgt enstemmigt. Martin ønsker ikke genvalg.

Ad 6) Lars bemærkede, at der ikke kan træffes beslutninger under eventuelt. Henning takkede Martin for
arbejdet i bestyrelsen.

/Rikke


